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Provincie Zeeland 
Het College van Gedeputeerde Staten / Provinciale Staten 
Postbus 6001 
4330 LA MIDDELBURG 
 
Per mail verzonden  

 

Kruiningen/Yerseke, 28 mei 2020 

 

Onderwerp: NOODKREET BEWONERS ZANDDIJK KRUININGEN/YERSEKE 

 

Geachte dames en heren, volksvertegenwoordigers, leden van het College van 
Gedeputeerde Staten en Provinciale Staten, 

 

Uit de PZC van 20 mei jl. moesten de aanwonenden van de Zanddijk e.o. vernemen dat 
u een zeer onverwachte ommezwaai maakt en samen met de gemeente Reimerswaal 
kiest voor verbreding van de Zanddijk in plaats van aanleg van een evenmin ongewenst 
tracé door het Kaasgat. 

Aan de Zanddijk wonen wij met 13 gezinnen. We leven al jaren in onzekerheid en 
moeten nu uit de krant vernemen dat er een “snelweg” over onze woning of door de 
voortuin komt.  

U stelt, net als de gemeente Reimerswaal, dat de impact op de omgeving gering is, waar 
is deze stelling op gebaseerd? Met ons is nooit inhoudelijk gesproken en al zeker niet 
over deze variant want die werd nota bene door uzelf (dhr. v/d Maas) afgewezen!  

Tot gisteren (27 mei); nu staat er opeens een zogenaamde “omgevingsmanager” bij  
verschillenden van ons op de stoep. Onaangekondigd! Of hij het gekozen tracé kort toe 
mag lichten en een afspraak kan inplannen. Op zijn minst opmerkelijk in deze tijd van 
Corona; iedereen werkt thuis en op afstand en u stuurt uw mensen, onaangekondigd, 
langs de deur. Dit verzin je toch niet?  

De aanleg van een weg over iemands eigendom is een zeer ingrijpende, zwaar 
emotioneel geladen gebeurtenis en dat moet er nu even snel tussendoor gefietst 
worden? Wij hebben er geen woorden voor.  
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Er bekruipt ons maar één gevoel en dat is: “we zullen het er in deze bijzondere tijd eens 
even snel doorheen drukken”. Nergens in Nederland, sterker nog in de wereld, worden 
op dit moment beslissingen genomen en hier moet er opeens, terwijl dit dossier al 10 
jaar loopt, een besluit genomen worden. En dan ook nog eens de variant mét de meeste 
impact op de omgeving!  

In de krant lezen wij dat de variant roze/zwart als voordeel heeft dat de impact op de 
natuur beperkter is dan de andere varianten, hoe ziet u dat in het licht van een weg 
aanleggen in een beschermd natuurgebied (Yerseke Moer) en bijvoorbeeld de 
stikstofproblematiek? Is dat allemaal objectief onderzocht? De berichten die wij eerder 
van uw medewerkers ontvingen, geven juist aan dat dit een van de grootste bezwaren is 
van deze variant. 

Hoe zit het verder met de uitstoot van o.a. fijnstof en geluidsbelasting?  

En is er nagedacht over de veiligheid van fietsers van bijvoorbeeld Yerseke richting het 
station met al haar omliggende bedrijvigheid? Deze variant biedt daarin, evenmin als 
Bruin, een veilige oplossing. Sterker nog: het wordt alleen maar gevaarlijker in de 
omgeving.  

Volgens de laatste begrotingen van de gemeente Reimerswaal (begin dit jaar) bedragen 
de kosten voor variant roze/zwart inclusief Molendijk 65 miljoen euro. Is daarbij ook 
rekening gehouden met de verwerving van woningen en kosten van jarenlange 
procedures? Dit terwijl de kosten van een tracé met wél een breed draagvlak op 67 tot 
73 miljoen euro worden geraamd; een te verwaarlozen verschil! De aanleg van een weg 
van deze omvang doe je voor minstens 100 jaar. En nu gaat u dergelijke concessies 
doen voor een marginaal verschil. Kunt u ons dit uitleggen? Wij begrijpen het niet.  

Of zijn er soms andere zaken die spelen en invloed hebben op deze uitermate 
kortzichtige beslissing? 

Bijvoorbeeld de aanleg van 22 ha. nieuw bedrijfsterrein in de Olzendepolder door de 
gemeente Reimerswaal. De gemeente heeft 10 jaar geleden verzuimd een deugdelijke 
(tweede) ontsluiting in haar plannen mee te nemen en komt er nu zelf achter dat er 
dringend wat moet gebeuren. En nu heeft de gemeente ineens haast en kiest voor de 
variant die naar hun zeggen gefaseerd kan worden uitgevoerd. Wij zien de bui al 
hangen. Deel zwart (vanaf het bedrijfsterrein tot aan de dijk) wordt aangelegd, de 
gemeente is van haar probleem af en daar blijft het dan bij. Met alle nadelige gevolgen 
van de bestaande en steeds drukker wordende dijk van dien.   

Wij doen een dringend beroep op uw gezonde verstand. Maak een keuze die wel 

maatschappelijk draagvlak heeft, en wel rekening houdt met de belangen van de 

gezinnen die uit hun huis gejaagd worden én vooral die toekomstbestendig is en 
kies niet voor de korte termijn. Kies voor een Oostelijk poldertracé, de weg met de 
minste weerstand en het meeste toekomstperspectief. En voor wat betreft de middelen: 
heb eens een goed gesprek met de heer Wientjes.  
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Eén ding is zeker. Wij gaan alles maar dan ook alles in het werk stellen om deze 

(voorgenomen) beslissing te keren. U hoort van ons! 

Met vriendelijke groet, 

De bewoners van de Zanddijk e.o.     

De bewoners van het Kaasgat 

De bewoners van de Grintweg 
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